

Тема: Invitation Letter of Global Lawyers Forum from All China Lawyers Association

Дата: 2019-10-08 15:33

От: "赫蕊" <herui@brilinet.org>

К о м у : "info@advokatura.kg" <info@advokatura.kg>, "bilim.raiymkulov" <bilim.raiymkulov@mail.ru>

---

Dear Mr. Raiymkulov Bilim,  
Greetings from Beijing.

This is Rui from All China Lawyers Association. It was a great pleasure meeting you in Baku. As per the communication of you and Mr. Zhu Zhengfu, vice president of ACLA, I am sending you the invitation letter of the Global Lawyers Forum which will be held in Dec 9-10th, Guangzhou, China. We sincerely hope that you can attend the grand gathering.

We look forward to meeting you in Guangzhou.

Warm regards,  
Rui, HE  
Department of International Affairs  
All China Lawyers Association

---

**Гугл – перевод:**

Уважаемый господин Раимкулов Билим!

Привет из Пекина.

Это Руи из Всекитайской ассоциации юристов. Было очень приятно встретиться с вами в Баку. Согласно сообщению вас и г-на Чжу Чжэнфу, вице-президента ACLA, я отправляю вам письмо-приглашение на Глобальный форум юристов, который состоится 9-10 декабря в Гуанчжоу, Китай. Мы искренне надеемся, что вы сможете посетить грандиозный сбор.

Мы с нетерпением ждем встречи с вами в Гуанчжоу.

Теплые пожелания,  
Руи, ОН  
Департамент международных отношений  
Всекитайская ассоциация юристов



# 中华全国律师协会 ALL CHINA LAWYERS ASSOCIATION

## Invitation to the Global Lawyers Forum, December 9<sup>th</sup>-10<sup>th</sup> 2019, Guangzhou China

August 21<sup>st</sup>, 2019

Dear Mr. Raiymkulov Bilim,

In order to strengthen exchanges and cooperation between Chinese lawyers and lawyers from all over the world, further consolidate the consensus of the global legal profession, and make due contributions to the economic development and social stability of all countries, All China Lawyers Association of the People's Republic of China will hold a "Global Lawyers Forum" in Guangzhou, China from December 9<sup>th</sup> to 10<sup>th</sup>, 2019.

The theme of the forum is "Scientific and Technological Progress and Legal Services", with 6 sub-themes including "The Belt and Road Initiative" and legal services, science and technology and legal services, cross-border investment and M&A, international trade and compliance, international commercial dispute resolution, public welfare legal services and social responsibilities. It is expected that more than 600 lawyers, senior government officials, experts and scholars, commercial and financial representatives from China and many other countries and regions will attend the forum.

On behalf of All China Lawyers Association, I sincerely invite you to join us in this upcoming event. It would be appreciated if you could register before October 20<sup>th</sup> at

<http://www.glf-china2019.net/glf/reg/index.html?lng=en>.

Please be noted that as our distinguished guest, your registration fee will be borne by All China Lawyers Association. For further information about this forum, please refer to the link <http://www.glf-china2019.net/glf/index/index.html>.

Looking forward to meeting you in Guangzhou, China.

Attachment: Preliminary Schedule

Yours Sincerely,

Wang Junfeng  
President of ACLA

Contacts: Mr. LI Yang      Ms. LIU Yaqiong  
Tel: (86-10) 64054238      84020214  
Fax: (86-10) 64060207

Email: [liyang@brilernet.org](mailto:liyang@brilernet.org), [liuyaqiong@brilernet.org](mailto:liuyaqiong@brilernet.org), [GLF2019@citsmice.com.cn](mailto:GLF2019@citsmice.com.cn)

Add: 5/F Qinglan Mansion, No.24 Dongsì Shítiao, Dongcheng District, Beijing, 100007, China.

**Приглашение на Глобальный форум юристов 9-10 декабря 2019,  
Гуанчжоу, Китай**

Уважаемый господин Райымкулов Билим!

С целью укрепления обмена и сотрудничества между китайскими юристами и юристами из всех

по всему миру, далее консолидировать консенсус глобальной юридической профессии, и сделать должным вклад в экономическое развитие и социальную стабильность всех стран, Все китайские юристы Ассоциация Китайской Народной Республики с 9 декабря проведет «Глобальный форум юристов» в Гуанчжоу, Китай 9- 10 декабря 2019. Тема форума - «Научно-технический прогресс и юридические услуги». Подтемы, включая «Инициативу« Пояс и дорога »» и юридические услуги, науку и технику и юридические услуги, трансграничные инвестиции и М & А, международная торговля и соблюдение, разрешение международных коммерческих споров, юридические услуги по социальному обеспечению и социальные обязанности.

Ожидается, что более 600 юристов, высокопоставленных правительственных чиновников, экспертов и ученых, коммерческих и финансовых представителей из Китая и многих других стран и регионов посетить форум От имени Всекитайской ассоциации юристов я искренне приглашаю вас присоединиться к нам в этом предстоящем мероприятии.

Буду признателен, если вы сможете зарегистрироваться до 20 октября это <http://www.glf-china2019.net/glf/reg/index.html?lng=en>. Пожалуйста, обратите внимание, что как наш уважаемый гость, ваш регистрационный взнос будет нести весь Китай Ассоциация юристов. Для получения дополнительной информации об этом форуме, пожалуйста, перейдите по ссылке <http://www.glf-china2019.net/glf/index/index.html>. С нетерпением ждем встречи с вами в Гуанчжоу, Китай. Приложение: Предварительный график

С уважением, Ван Цзюньфэн,

Президент ACLA